
ZAPISNIK 

sa 6. sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline, održane 31. siječnja 2018. godine, u 

Gradskoj vijećnici s početkom u 19,00 sati. 

PRISUTNI: 

Stjepan Berulec, Vesna Bičak – Dananić, Darko Bistrički, Filip Ćurko, Zoran Fučkan, Miroslav 

Gjurašin, Ina Gregurić, Marija Kralj, Željko Pecak, Krešimir Potočki, Berislav Ratkajec, Vladimir 

Sever, Vladimir Večaj, Dražen Vukelić  

ODSUTNI: 

Bastalec Dalibor, Kamenarić – Filipović Štefica, Žigrović Vlado 

 
OSTALI NAZOČNI:  
Gradonačelnik Hrvoje Košćec  
Zamjenica gradonačelnika Ines Pavković Hrupec 
Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno-komunalne 
djelatnosti i zaštitu okoliša 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-
pravne i ostale poslove 
 
PREDSTAVNICI MEDIJA: 
Borko Samec – Radio Sveti Ivan Zelina  
Radovan Brlečić – Prigorje.hr 
 

 
Predsjednik Gradskog vijeća gospodin Darko Bistrički  pozdravio je sve nazočne, konstatirao da 
je sjednici nazočan dovoljan broj članova Gradskog vijeća za donošenje pravovaljanih odluka i 
zaključaka. 
 

Željko Pecak: 

Prije usvajanja dnevnog reda za ovu sjednicu htio bih pitati da li ste što poduzeli po mojem 
prijedlogu sa zadnje sjednice Gradskog vijeća oko promjene Poslovnika i naknade za gradske 
odbore ? 
 
Darko Bistrički: 
Ne.  
 
Željko Pecak: 
Što treba poduzeti da se to u prvoj sjednici Gradskog vijeća stavi na dnevni red, vezano oko 
promjene Poslovnika, oko naknada za članove Gradskih odbora koji nisu vijećnici gradskog 
vijeća. 
 
Darko Bistrički: 
Želite to uvrstiti kao točku dnevnog reda za slijedeću sjednicu? 
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Željko Pecak: 
Ako vi niste ništa pripremili, ja bih pitao kako, na koji način bi se dalje moglo uvrstiti u dnevni 
red i sprovesti promjena Poslovnika o radu Gradskog vijeća kako bi svi članovi gradskih odbora 
dobivali naknadu od 100,00 kuna mjesečno, za razliku od sada kako samo članovi Gradskog 
vijeća mogu dobiti tih 100,00 kuna za rad u odborima. 
 
Dragutin Mahnet: 
Prijedlog Odluke za Gradsko vijeće može dati svaki vijećnik, dakle možete i Vi, i ako Vi to želite 
mi Vam kao stručna služba ovog Gradskog vijeća možemo to pomoći i pripremiti, a Vi onda 
možete taj prijedlog predati predsjedniku Gradskog vijeća sa  zahtjevom da ga uvrsti u slijedeću 
sjednicu. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća predložio je dnevni red kakav su vijećnici primili uz poziv za 
sjednicu. 
 

 Prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline jednoglasno je 

usvojilo slijedeći 

 
D N E V N I    R E D: 

 
1. Usvajanje  zapisnika s 5. sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 
2. Aktualni sat 
3. Donošenje Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Grada Svetog Ivana 

Zeline  
4. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Gradskog vijeća Grada Svetog 

Ivana Zeline 
5. Donošenje Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog 

otpada i prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada  i usluga povezanih sa javnom 
uslugom  na području Grada Svetog Ivana Zeline 

6. Donošenje Odluke o mjerama za sprečavanje nepropisnog odbacivanja otpada i 
mjerama za uklanjanje odbačenog otpada na području Grada Svetog Ivana Zeline 

7. Donošenje Odluke o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca i načinu postupanja s 
napuštenim i izgubljenim životinjama te divljim životinjama 

        8.  Donošenje Odluke  o ustrojavanju zajedničkog komunalnog redarstva 
9.  Donošenje Zaključka o prijedlogu izbora člana nadzornog odbora društva Zelinske      
     komunalije  

 

Točka 1. 
Usvajanje  zapisnika s  5.  sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 

 
Zapisnik su vijećnici dobili uz poziv za sjednicu, primjedaba na isti nije bilo, prijedlog je dat na 

glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je usvojilo Zapisnik s 5.  sjednice Gradskog vijeća. 
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Točka 2. 

Aktualni sat 

 

1. Pecak Željko: 

Ja sam na prošloj sjednici Gradskog vijeća pitao, odnosno konstatirali smo svi zajedno da su 

na bazenima srušeni svi hrastovi, u međuvremenu je toga još više porušeno što također svi 

skupa i vidimo, tada nam je gradonačelnik odgovorio da su bili bolesni. Da li postoji za to neka 

dokumentacija, tko je rekao da je to bolesno, temeljem čega se to srušilo i kome se to drvo 

prodalo? 

 

Košćec Hrvoje: 

Tražili smo mišljenje Šumarije, u proljeće su izašli na teren i utvrdili da je većina tih hrastova ili 

trula, ili bolesna ili suha. Imam ovdje sliku jednog trupca (pokazuje sliku) gdje se vidi do koje 

mjere je to drvo oštećeno, preko 80 % drva je izgledalo ovako, i to je bio jedini razlog zašto su 

ta drva piljena. Drva nikom nisu prodana, zdravi dio je dat na sušenje Drvnoj industriji i iskoristiti 

ćemo ga za potrebe grada, za izradu nekakvih stolova i klupa a ostatak je dat ljudima za loženje, 

pojedincima koji su došli dolje i molili da li si mogu uzeti drva za loženje.  

Ono što želim reći je da smo za sada počistili prvi dio, prošle je godine također uklonjeno 5-6 

stabala. Godinu prije kad smo čistili šumu također su dva suha uklonjena. Međutim, prošle 

godine smo zasadili 15 novih stabala i upravo danas smo završili sadnju još 25 stabala. Nije nam 

cilj uništavati šumu, cilj nam je pomladiti ju, s time da su nove sadnice visine preko 3,5 metra. 

Nadamo se da će nastaviti brzo rasti  i da ćemo tu šumu obnoviti. Ja vas sve pozivam da slobodno 

otiđete dolje i pogledate malo i ono što je ostalo pa da se sami uvjerite do koje mjere su ta 

stabla oštećena i suha. Baš je gospodin Dananić komentirao prije mjesec, dva; jedna velika grana 

je pala dolje, koliko to opasnost predstavlja za prolaznike, ljude koji šeću, zaista nema smisla da 

ih dovodimo u taj rizik. Mi ćemo tu šumu zaista podmladiti. 

 

 

2. Bičak Dananić Vesna: 

Eto, moram priznati da mi je žao da sam skrenula pažnju da je gospodin Pecak prvi digao ruku 

obzirom da je moje pitanje isto bilo upućeno u tom smjeru, obzirom da pristiže dosta 

komentara o stanju na bazenima i obzirom da je javnost zabrinuta jer se radi o terenu gdje se 

održavaju razne manifestacije pa trenutnim stanjem postaje neiskoristivo za takve 

manifestacije koje su se tamo događale. Pitanje je trebalo biti koncipirano tako da se vidi tko 

je donio procjenu o stanju stabala, koliko je stabala posađeno i kako su ta stabla zbrinuta. 

 

 

3. Pecak Željko: 

Kao što vam je poznato, često znam na Gradskom vijeću govoriti o sigurnosti prometa na ovim 

našim cestama i u svakom slučaju treba voditi računa o košnji, uređivanju bankina i kanala i 

svega onoga što ide uz to. U zadnje vrijeme sam vidio dolje u Svetoj Heleni, Brezovec, da su 

označena mjesta gdje su autobusne stanice, gdje autobus stoji na cesti. Takvih ugibališta nema 

ni na puno drugih mjesta, osim na magistralnoj cesti Zagreb – Varaždin koja ide preko Zeline i 

mogu primijetiti da tamo od Donjeg Psarjeva, Gornjeg Psarjeva, Nespeša, Drenove Gornje i 

Donje, Hrnjanca i Blaškovca, gdje češće ide autobus nego na relaciji Svete Helene i Brezovca, pa 
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nisu označena takva stajališta za autobuse. Moje je pitanje; kada će to biti označeno i na drugim 

cestama gdje nema ugibališta jer to potiče sigurnost u prometu. 

 

Bistrički Darko: 

Obzirom da su sve spomenute ceste javne županijske i lokalne ceste, mogu reći da se sva 

horizontalna signalizacija obnavlja jednom godišnje. Ako cesta nije više opterećena da se treba 

češće obnavljati, praksa je da se to radi jednom godišnje, odnosno kad dođe na red u toku 

godine. To se odnosi na već postojeće oznake.  

Stajališta koja nisu označena, za Drenovu znam sigurno da nije označena, ona neće ni biti. Treba 

ići u usuglašavanje tih stajališta sa Pravilnikom. Za svaku promjenu prometne signalizacije 

potrebno je napraviti prometni projekt i ishoditi suglasnosti. Većina naših stajališta nije u skladu, 

odnosno takve su lokacije da ne mogu biti jednostavno izvedene na taj način jer je Pravilnik 

rigorozan i potrebno je ići na usuglašavanje odnosno na projektiranje i gradnju samih 

autobusnih stajališta. To je veliki posao, on se radi sukcesivno, nije ih moguće sve odjednom 

odraditi.  

Dakle, obnavljati će se postojeće, a ostale dio po dio.  

Trenutno radimo autobusna stajališta za dvije ceste, Gornja Topličica i Kalinje, radi se o lokalnim 

cestama, u njima se uvodi autobus za prijevoz djece, i potrebno je izraditi stajališta. Ona se rade 

ispočetka, ide građevinski dio, da bi stajališta bila u skladu sa Pravilnikom o autobusnim 

stajalištima i onda slijedi iscrtavanje prometne signalizacije. Za te dvije ceste prvi financijski 

pokazatelji su cca 400.000 kuna. Zato kažem da se ne mogu napraviti sve odjednom.  

 

Pecak Željko: 

Moram reći da nisam zadovoljan odgovorom, obzirom da mi nije poznato koji su to kriteriji, 

odnosno tko je određivao kriterije da se na cesti gdje ide autobus dva, tri puta na dan, u odnosu 

na ceste koje su kudikamo prometnije po autobusnom prometu što se tiče školskih autobusa i 

redovnih putničkih linija, da se onda ne napravi, konkretno govorim za ovu cestu, za koju znamo 

da ima jako puno prometa.  

Osim toga, na toj cesti također postoje gotova autobusna stajališta, natkrivena i sve je to lijepo.  

Ovo u svakom slučaju smatram da nije neki veliki trošak, dalo bi se iscrtati, dakle apeliram da se 

proba, da nam date načina kako bi se to moglo ubrzati da se to što prije napravi.  

 

Bistrički Darko: 

Ponoviti ću još jednom; tu su postojeća autobusna stajališta koja egzistiraju na način na koji 

egzistiraju. A ove dvije ceste koje sam spomenuo, te ceste nemaju autobusnih stajališta, one se 

rade ispočetka. 

 

Pecak Željko: 

Niti ove ceste nemaju, autobus staje na cesti, nema ugibališta.  

 

Bistrički Darko: 

Svaki prometni znak, horizontalni, vertikalni, oni se obnavljaju samo u postojećem stanju. Znači, 

ono što je na cesti, to je snimljeno, to se tako obnavlja. Svaka promjena, svaki novi znak koji ide, 

a tako i autobusna stajališta, moraju ići uz propisanu proceduru. 
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Pecak Željko: 

Pa pokrenite ju onda. 

 

Bistrički Darko: 

Procedura je u toku, stajališta se usklađuju redom, pa kad dođu na red.      

 

19,18 – zatvoren aktualni sat 

 

Točka 3. 
Donošenje Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Grada Svetog Ivana Zeline 

 
Obrazloženje materije podnio je Mahnet Dragutin. 
Odbor za Statut, Poslovnik i propise raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno 
je donijelo  
 

Statutarnu odluku o izmjenama i dopunama Statuta Grada Svetog Ivana Zeline 
 
Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 
 

Točka 4. 
Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Gradskog vijeća  

Grada Svetog Ivana Zeline 
 
 

Obrazloženje materije podnio je Dragutin Mahnet. 
Odbor za Statut, Poslovnik i propise raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno 
je donijelo  

 
Odluku o izmjenama i dopunama Poslovnika Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline 

 
Članak 1. 

U Poslovniku Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline ("Zelinske novine", br. 8/01, 1/06, 
9/09, 11/09 – pročišćeni tekst, 5/13 i 12/13 – pročišćeni tekst) u članku 1. dodaje se stavak 2. koji glasi: 

„Izrazi u ovom Poslovniku koji imaju rodno značenje odnose se jednako na muški i ženski rod.“ 
 

Članak 2. 
U članku 41. stavku 1. riječ: „prisustvuje“ zamjenjuje se riječima: „i njegovi zamjenici 

prisustvuju“.  
 

Članak 3. 
U članku 45. stavku 1. riječ: „obračun“ zamjenjuju se riječima: „izvještaj o izvršenju“. 
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Članak 4. 
U članku 59. stavak 2. mijenja se iglasi: 
„Statut Grada, proračun i godišnji izvještaj o izvršenju proračuna, Poslovnik Gradskog vijeća, 

odluka o izboru i razrješenju predsjednika i potpredsjednika Gradskog vijeća te druge odluke određene 
zakonom, Statutom i ovim Poslovnikom donose se većinom glasova svih vijećnika.“  

 
Članak 5. 

U članku 66. riječ: „obračun“ zamjenjuju se riječima: „izvještaj o izvršenju“. 
 

Članak 6. 
U članku 67. stavku 3. riječi: „dan nakon“ zamjenjuju se riječima: „prvog dana od dana“ 

 
Članak 7. 

Ovlašćuje se Odbor za Statut, Poslovnik i propise da utvrdi i izda pročišćeni tekst Poslovnika 
Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline. 

 
Članak 8. 

 Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Zelinskim novinama”, službenom 
glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 

 
 
 

Točka 5. 
Donošenje Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog 
otpada i prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada  i usluga povezanih sa javnom 

uslugom  na području Grada Svetog Ivana Zeline 
 

Obrazloženje materije podnijela je Anita Findri Ratkajec. 
Odbor za komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša raspravljao je o ovoj materiji  i istu podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno 
je donijelo  

 
Odluku o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i 
prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada  i usluga povezanih sa javnom uslugom  

na području Grada Svetog Ivana Zeline 
 
Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 
 

Točka 6. 
Donošenje Odluke o mjerama za sprečavanje nepropisnog odbacivanja otpada i mjerama za 

uklanjanje odbačenog otpada na području Grada Svetog Ivana Zeline 
 

Obrazloženje materije podnijela je Anita Findri Ratkajec. 
 

Odbor za komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša raspravljao je o ovoj materiji  i istu podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno 
je donijelo  



7 
 

 
Odluku o mjerama za sprečavanje nepropisnog odbacivanja otpada i mjerama za 
uklanjanje odbačenog otpada na području Grada Svetog Ivana Zeline 
 

Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 

 
Točka 7. 

Donošenje Odluke o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca i načinu postupanja s 
napuštenim i izgubljenim životinjama te divljim životinjama 

 
Obrazloženje materije podnijela je Anita Findri Ratkajec. 

 
Odbor za komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Otvorena je rasprava.  
 
Vladimir Večaj: 
Da li će se ovo postupanje odnositi i na mačke lutalice?  
 
Hrvoje Košćec: 
Koliko ja znam u samom natječaju su i psi i mačke, jedino za mačke nema ustanove za 
zbrinjavanje, tako da je taj dio problematičan. 
 
Vladimir Večaj: 
Da, čipiranje nije obavezno. Inače, one su još opasnije od pasa, imaju veći krug kretanja.  
 
Hrvoje Košćec: 
Predviđano je za skupljanje, ali ja zaista ne znam šta će sklonište sa njima.  
 
Vladimir Večaj:  
Kod Vrtića ima dosta tih mačaka lutalica.  
 
Marija Kralj: 
Zvali su iz Vrtića, čak ste došli i loviti gore. 
 
Vladimir Večaj: 
Da, to su lutalice koje mogu biti vrlo opasne, prenose zarazne bolesti, zoonoze,  a tu su mala 
djeca, tako da moramo biti oprezni.    
 
Prijedlog je  dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  
 

Odluku o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca i načinu postupanja s napuštenim i 
izgubljenim životinjama te divljim životinjama 

 
Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
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Točka  8. 
Odluka  o ustrojavanju zajedničkog komunalnog redarstva 

 
Obrazloženje materije podnijela je Anita Findri Ratkajec. 

 
Odbor za komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša raspravljao je o ovoj materiji  i istu podržao. 
 
Otvorena je rasprava.  
 
Stjepan Berulec: 
Pošto su oni sada u svoju nadležnost dobili i peseke i mačke, a inače ih ima vrlo malo na tom 
poslu u gradu, jel budemo opet morali zaposliti novoga za Bedenicu? 
 
Hrvoje Košćec: 
Neće se zapošljavati nova osoba, dogovoreno je da će naša dva komunalna redara s 10 % svoga 
radnog vremena pokrivati  područje općine Bedenica.  
 
Željko Pecak: 
To znači praktički jednom u dva tjedna.   
 
Hrvoje Košćec:  
Obzirom da su dvojica onda je to malo više.  
 
Pod ovom točkom više nije bilo rasprave, prijedlog je  dat na glasovanje i Gradsko vijeće 
jednoglasno je donijelo  
 

Odluku  o ustrojavanju zajedničkog komunalnog redarstva 
 
I. 

Grad Sveti Ivan Zelina je suglasan da se obavljanje poslova komunalnog redarstva organizira 
zajednički s Općinom Bedenicom temeljem ove Odluke i posebnog ugovora. 
 Zajedničko obavljanje poslova komunalnog redarstva iz stavka 1. ove Odluke podrazumijeva 
provođenje važećih odluka o komunalnom redu Grada Svetog Ivana Zeline i Općine Bedenica, kao i 
obavljanje svih ostalih poslova koje su sukladno pozitivnim propisima Republike Hrvatske stavljene u 
nadležnost komunalnih redara. 

II. 
 Poslove iz točke I. ove odluke obavljat će referenti – komunalni redari zaposleni u Upravnom 

odjelu za gospodarstvo, stambeno-komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša Grada Svetog Ivana Zeline. 
 

III. 
Način zajedničkog obavljanja poslova komunalnog redarstva i s tim povezana međusobna prava 

i obveze Grada Svetog Ivana Zeline i Općine Bedenica urediti će se ugovorom o zajedničkom obavljanju 
poslova komunalnog redarstva, koji se nalazi u privitku i sastavni je dio ove Odluke. 
 Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Svetog Ivana Zeline za sklapanje ugovora iz stavka 1. ove 
točke. 

IV. 
Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u «Zelinskim novinama» službenom 

glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
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Točka 9. 
Donošenje Zaključka o prijedlogu izbora člana nadzornog odbora društva Zelinske 

komunalije 
 

Obrazloženje materije podnio je Dragutin Mahnet. 

Otvorena je rasprava.  

Stjepan Berulec: 

Prije par mjeseci je nas 17 ovdje jednoglasno diglo ruku za kolegicu Vesnu da bude član 

Nadzornog odbora. Mene sad zanima jedna stvar; da li je ona nešto loše radila ili je nekoga 

ulovila s prstima u pekmezu i koji je razlog da ja sad dignem ruku za čovjeka kojega ni ne poznam, 

a ne znam ni razlog zašto je ona na kraju krajeva smijenjena. Mene zanima koji je razlog da ona 

nije više u nadzornom odboru? Osoba je fakultetski obrazovana, tamo imamo svakakvih 

stručnih zvanja koji obavljaju te dužnosti i stvarno mi nije jasno. Ja bi danas opet trebao dići  

ruku za to da se nju skine, a da se nekog novog izabere, da me krivo ne shvatite. Pa bi htio znati 

razlog zašto nju sada mičemo i tko je ta nova osoba koju mi postavljamo tamo. Jer to nadzor 

rada uprave koju je postavio grad? To je firma u vlasništvu grada. U zapadnim demokracijama 

službe kontrole radi oporba a ne pozicija. Sami ste izabrali upravu, sad mijenjate i nadzor. Ja bih 

molio da mi to netko malo pojasni, ja to malo teže shvaćam. 

Željko Pecak: 

Dok još nemamo objašnjenje za to pitanje, ja bih se isto tako nadovezao na pitanje kolege 

vijećnika; svi znamo da je za rad jedne tvrtke nadzorni odbor jako bitan, bilo da je u vlasništvu 

Grada ili nečijem drugom. Kada se Nadzor mijenja u tako kratkom vremenu, gubi se kontinuitet 

upravljanja i kontinuitet nadzora i kontrole. Ako nije politički uvjetovana, ova odluka apsolutno 

nema osnova, s obzirom  na kontinuitet  upravljanja tom tvrtkom.  

Hrvoje Košćec:  

Ja ne vidim da je na bilo koji način kontinuitet nadzora ugrožen pošto Zelinske komunalije 

uredno posluju, nema nikakvih problema. Nadzorni odbor, ukupno gledano, dobro je radio. Ja 

to promatram na jedan drugačiji način, nije stvar opozicije da  kontrolira i nadzire rad jednog 

trgovačkog društva nego je to obaveza onih koji su odgovorni za rad tog trgovačkog društva. 

Znači, za rad trgovačkog društva prvenstveno je odgovorna Skupština, znači ja osobno, i osoba 

koju ja na neki način predlažem Gradskom vijeću da se izabere u Nadzorni odbor. Obzirom da 

je na proračunskoj sjednici HDZ podržao proračun, na taj način je preuzeo odgovornost u 

rukovođenju gradom  i odgovornost rukovođenja gradskom tvrtkom te smatram da imaju pravo 

da preuzmu odgovornost u nadziranju rada gradskog poduzeća. To je glavni i ključni razlog zašto 

se predlaže imenovanje osobe za koju Hrvatska demokratska zajednica vjeruje da će kvalitetno 

kontrolirati rad Zelinskih komunalija i zastupati interese svih građana i grada, a ne nekakvih 

pojedinaca ili interesne skupine. 

Željko Pecak: 

Koliko znam, kolegica vijećnica, članica SDP-a je bila „uzdržana“. Dakle, da li to znači da ako si 

„uzdržan“, da ne podržavaš ? Da li je ova čaša poluprazna ili polupuna? Dakle, ako je SDP bio 

„uzdržan“, zašto se smatra da je protiv?  
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Hrvoje Košćec: 

Mislim da je odgovor vrlo jednostavan; da bi Proračun prošao potrebno je 9 glasova „za“, a 

„uzdržani“ i „protiv“ se broje kao „protiv“ . Prema tome, uz „uzdržane“ proračun ne prolazi. 

Prema tome, „uzdržan“ u slučaju Proračuna znači „protiv“. Koliko god netko bio „uzdržan“ od 

glasovanja.  

Vratio bih se na moju prvu izjavu; smatram da oni koji podržavaju Proračun imaju odgovornost 

i obavezu sudjelovati u kontroli gradskih tvrtki i poslovanju gradskih tvrtki. To je moj prijedlog, 

a na Gradskom vijeću je da podrži ili ne podrži. 

Prijedlog je dat na glasovanje.  

„Za“ prijedlog Zaključka glasali su:  

Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Gregurić Ina, Kralj Marija, Potočki Krešimir, 

Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen 

„Protiv“ je glasao Stjepan Berulec. 

„Uzdržani“ su bili  Vesna Bičak – Dananić, Filip Ćurko i Željko Pecak. 

Uz 10 glasova „za“, 3 „uzdržana“ i 1 „protiv“ Gradsko vijeće donijelo je  

Z A K L J U Č A K 
 

I. 
Predlaže se Skupštini društva Zelinske komunalije d.o.o. da u nadzorni odbor društva 

Zelinske komunalije d.o.o., s danom 01.02.2018. godine, izabere gosp. Ivicu Sambola iz Svetog 
Ivana Zeline, Bocakova ulica 29. 
 

II. 
Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 

Sjednica je završila s radom u 19,43 sati. 

 

  

ZAPISNIČAR: 

 

Sabrina Mužar - Hrnčić 

PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA: 

 

Darko Bistrički, struc.spec.ing.građ. 

 

       

 


